
Z á p i s n i c a  

z riadneho  zasadnutia obecného zastupiteľstva, 

konaného dňa 18.novembra 2020 

–––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––––– 

Prítomní: 

Starosta obce:  Ing. Martin Mach 

 

Členovia OZ :   

Bc. Jana Jandová 

Milan Matúš 

Ing. Ondrej Novosad 

Peter Smolka 

Monika Závodská 

Lenka Kožiaková 

Peter Hošek  

 

Kontrolórka  obce:   : Bc. Radka Gešnáblová    

Overovatelia zápisnice:  

Peter Hošek 

Milan Matúš 

 

P r o g r a m  : 

1. Zahájenie 

2. Kontrola uznesení 

3. Riešenie komunálneho odpadu v obci Motešice 

4. Došlá pošta 

5. Rôzne 

6. Záver 

 

1. Zahájenie – otvorenie zasadnutia 

Otvorenie zasadnutia vykonal starosta obce Ing. Martin Mach. Privítal prítomných a oboznámil ich 

s programom. Program bol jednohlasne schválený a  pokračovalo sa podľa jednotlivých bodov 

programu.  

 

2. Kontrola uznesení 

P. starosta prečítal prijaté uznesenia z riadneho zasadnutia obecného zastupiteľstva zo dňa 

21.10.2020. 



U Z N E S E N I E č. 152/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach  

b e r i e     n a     v e d o m i e 

kontrolu plnenia  uznesení  z riadneho  zasadnutia OZ zo dňa 21.10.2020. 

Všetky uznesenia boli splnené a vzaté na vedomie. 

 

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 6 poslanci, za: 6 proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.    
 

 

3.  Riešenie komunálneho odpadu v obci Motešice 

 

Starosta obce spolu s poslancami diskutovali o zbere  komunálneho odpadu a o poplatku 

za komunálny odpad. Obec bude mať za povinnosť od 1. 1 . 2021 zaviesť  v obci systém zberu   

triedeného kuchynského odpadu z domácností. Uvažuje sa s jednou nádobou umiestnenou pri 

obecnom úrade, kde by bolo možné tento druh odpadu uložiť. 1 x za týždeň bude nádoba 

vyprázdnená, vydezinfikovaná a odpad vyvezený,  aby sa nešíril zápach a množenie hlodavcov. 

Obecný úrad  v spolupráci so zberovou spoločnosťou pre tento druh odpadu stanoví deň odvozu a 

obecný úrad upovedomí občanov v akom časovom intervale budú môcť svoj odpad uložiť. 

Počiatočné výpočty stanovili náklady spojené so zberom kuchynského odpadu z domácností 1,5 – 2 

Eur na občana za rok. 

Nakoľko náklady na vývoz  komunálneho odpadu prevyšujú príjmy z poplatkov od občanov a obce 

musia platiť nové  niekoľkonásobne zvýšené poplatky za skládkovanie odpadov, poslanci navrhujú  

pre budúci rok zmeniť poplatok za komunálny odpad kde sa počíta už jednak so zapracovaním 

poplatku za zber kuchynského odpadu z domácností a zvýšenie poplatku za zber komunálneho 

odpadu v obci na 27,- Eur/osoba/rok. Je potrebné vypracovať dodatok k VZN č.2/2015 a dodatok 

VZN č. 2 / 2016 o odpadoch. 

P. starosta tak ako na predošlom zasadnutí vysvetlil opätovne, že poplatok za komunálny odpad je 

nutné zvýšiť najmä z dôvodu znovunavýšenia „skládkovacieho poplatku“, ktorý sa odvádza do 

štátnej kasy a je neracionálnym riešením keďže obec Motešice i napriek tomu, že občania viac 

separujú a triedia odpad skládkovací poplatok je štátom každý rok neúmerne navyšovaný. 

 

4.  Došlá pošta 

 

- Žiadosť o upustenie platby za nájom 

    

P. starosta prečítal poslancom OZ žiadosť p. Aleny Mizerákovej  o upustenie platby za nájom 

a energie za prenajatý priestor káderníctva v čase od 01.07.2020 do 31.12.2020. 

 

U Z N E S E N I E  č. 153/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach   

z a m i e t a 

upustenie platby za nájom a energie za prenajatý priestor káderníctva v čase od 01.07.2020 do 

31.12.2020. Nakoľko v uvedenom čase nebude prenajatý priestor využívaný, OZ schvaľuje zaplatiť 

nájom za 2.polrok 2020  vo výške 50 %. 

 

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 7 poslanci, za: 7, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0. 

 

 

 

 



- Žiadosť o odpustenie poplatku za komunálne odpady 

    
P. starosta prečítal poslancom OZ žiadosť p. Vladimíra Bednára o odpustenie poplatku 

za komunálny odpad v sume 100,- Eur pre pohostinstvo LIPA CLUB Motešice 85, z dôvodu že 

prevádzka je od 01.01.2020 do 31.12.2020 zatvorená. 

 

 

U Z N E S E N I E  č. 154/2020 

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach   

z a m i e t a 

odpustenie poplatku za komunálne odpady  v sume 100,- Eur pre pohostinstvo LIPA CLUB 

Motešice 85.  Z dôvodu, že prevádzka je od 01.01.2020 do 31.12.2020 zatvorená, OZ schvaľuje 

zaplatiť poplatok za komunálny odpad za rok 2020  vo výške 50 % , teda v sume 50,- Eur. 

 

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 7 poslanci, za: 7, proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0. 

 

-  Žiadosť  o schválenie režijných nákladov v školskej jedálni 

 
P. starosta prečítal žiadosť ZŠ s MŠ Motešice o schválenie režijných nákladov pre dospelých 

stravníkov v školskej jedálni  od 01.01.2021v sume  2 Eurá. Cena jedla pre dospelého stravníka by 

bola 3,33 Eur. 

 
U Z N E S E N I E č. 155/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v  Motešiciach  

 j e d n o h l a s n e    s c h v a ľ u j e 

výšku režijných nákladov pre dospelých stravníkov v školskej  jedálni  od 01.01.2021v sume  

 2 Eurá. Cena jedla pre dospelého stravníka /zamestnanci aj cudzí stravníci/  bude 3,33 Eur. 

 

 Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 7 za: 7 poslanci,  proti: 0 , zdržali sa hlasovania 0 

 

 

- Žiadosť ZŠ s MŠ Motešice o finančný príspevok   na vyplatenie jubilejnej 

odmeny 

 
Riaditeľstvo ZŠ s MŠ žiada o finančný príspevok  na vyplatenie jubilejnej odmeny pre pracovníčku 

materskej školy. 

 

U Z N E S E N I E č. 156/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach   

      jednohlasne  schvaľuje 

finančný príspevok na vyplatenie jubilejnej odmeny pre pracovníčku materskej školy vo výške 

funkčného platu. 

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 7 poslancov, za: 7 proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.   
 

 

 

 



- Zámer- vybudovanie optickej siete v obci Motešice 

 
,Spoločnosť Prima TEL s.r.o. so sídlom Pod Juhom 7666, Trenčín žiada o súhlas s vybudovaním 

optickej infraštruktúry v obci Motešice. Ide  o vybudovanie optickej infraštruktúry vzdušným 

vedením, optické vlákno v súčasnosti ponúka najstabilnejšie a najrýchlejšie pripojenie k internetu. 

Technické riešenie vybudovanie optickej siete v prípade vzdušného vedenia využíva konzoly 

obecného rozhlasu, ktoré bude ošetrené nájomnou zmluvou. V extraviláne bude optické vedenie 

umiestnené do zeme. Obec bude môcť čerpaním benefitu v budúcnosti na optickú sieť inštalovať 

kamery. 

U Z N E S E N I E č. 157/2020 

 

Obecné zastupiteľstvo v Motešiciach   

      jednohlasne  schvaľuje  

zámer spoločnosti Prima TEL o vybudovanie optickej siete v obci Motešice. 

OZ súhlasí s využitím stĺpov a konzol rozhlasovej siete v obci Motešice v súvislosti s vybudovaním 

optickej siete firmou Prima TEL a odporúča starostovi obce riešiť s firmou nájomný vzťah. 

Hlasovanie: zúčastnení na hlasovaní: 7 poslancov, za: 7 proti: 0, zdržali sa hlasovania: 0.   
 

5. Rôzne 

- nový stavebný obvod  - je potrebné vypracovať nový znalecký posudok, nakoľko 

vypracovaný je starší ako 6 mesiacov, bude potrebné zrušiť staré uznesenia a prerobiť kúpne 

zmluvy . Je vypracovaných 5 zmlúv so ZSE  - 4 zmluvy sú na katastri – boli povolené vklady , l 

zmluva na podpise VÚC a ZSE. Prebieha odovzdávanie plynovodu  SPP a vodoprávne konanie – 

predĺženie vodovodu, povolenie a následná kolaudácia 

 

-žiadosti o NFP z Envirofondu  

Starosta obce informoval  poslancov  o rozpracovaných žiadostiach  pri  zapojení  sa do výzvy 

o zakúpenie kompostérov do každej domácnosti, nakoľko je možné získať fin. prostriedky 

z Envirofondu. Obec bude žiadať v druhej žiadosti o fin. prostriedky na zakúpenie strojov a 

 príslušenstva  ako mulčovač, kontajnery atď. . 

 

- trestné oznámenie Biomasa 

Sťažnosť obcí Klokočov, Mútne, Motešice a Nová Bošáca v trestnej veci podozrenia zo zločinu  

nepravdivého znaleckého posudku bola Okresnou prokuratúrou Žilina zamietnutá ako nie dôvodná. 

Obce si dajú urobiť vlastné znalecké posudky a podajú žalobu opätovne. 

 

-osvetlenie ihriska a príslušného areálu 

Prebiehajú výkopové práce, osadenie stĺpov a následná inštalácia svietidiel a kamier. Do výkopov 

sa uskutoční osadenie kábla v dĺžke cca 50 m ako predpríprava osvetlenia areálu Základnej školy 

s materskou školou a naviac sa osadí jeden stĺp so svietidlom pri MŠ a KD ako predĺženie 

verejného osvetlenia. 

 

 

 

 



- bytový dom s.č.221 

   -Starosta obce informoval poslancov OZ o stave a termínoch vývozov obsahu žúmp z bytového 

domu. Nakoľko starosta obce urobil prepočet spotreby vody a aktuálnych termínov vývozu a 

vyhodnotil vývozy ako nedostatočné, informoval poslancov OZ, ktorí po diskusii so starostom 

neodkladne a bez pripomienok nastavujú min. 1 x týždenne zber a likvidáciu obsahu žúmp z 

bytového domu 221. 

 

6. Záver 

Program bol vyčerpaný, zasadnutie OZ bolo ukončené. 

 

Overovateľ:     Overovateľ:     Starosta obce:                                                       

Milan Matúš                                    Peter Hošek                             Ing. Martin Mach 

 

Zapísala  24.11.2020   Kopecká  Alena 

 


